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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csökkent a számuk az intézményekben 
lakóknak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Központi Statisztikai hivatal honlapján a tartós bentlakásos és átmeneti elhelyezést nyújtó 
szociális intézményekben ellátottak száma a 2020-as és 2021-es esztendőben csökkenő tendenciát 
mutat. 2021-ben 74 447 fő volt a bentlakók száma, míg 2015-ben 78 193 fő.

 

Ezzel kapcsolatban kérem, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Mi az oka a számok csökkenésének?

2. A járvány óta mennyivel csökkentek a várólisták?

3.  Hogyan  igyekeznek  a  növekvő  kapacitásigényeket  kielégíteni  a  bentlakásos  szociális
intézményekben?

4. Tervez -e a kormány, a közeljövőben érdemben a férőhelyeket létrehozni, hogy ez a 75 ezer
körüli  férőhelyszám jelentősen  bővüljön,  illetve  abból  a  célból  is,  hogy  az  aktív  időseknek  is
nagyobb arányban lehetőség nyíljon bekerülni bentlakásos intézményekbe?

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:



 
Ungár Péter

(LMP)

Budapest, 2022. 06. 17.
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